
Z Á P I S 

 18. schůze Rady města Soběslavi, 
která se konala dne 12. června 2023 od 14:00 hodin 

v kanceláři starosty města 

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 

Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Alena Krejčová, Mgr. Petr Valeš, Mgr. Petr Lintner 

  Mgr. Michal Pánek, Marek Nývlt 

Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 

Omluven: Mgr. Pavel Lintner 

Jednání 18. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 

všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu 

jednání. 

Rada města schválila tento program jednání: 

1. Změna č. 3 rozpočtu města na rok 2023 

2. Cyklostezka na opuštěné železniční trati – informace 

3. Vyřazení služebního automobilu, pořízení nového vozidla 

4. Pozemky, smlouvy 

a) OOSM/10/2023 – České houby, a. s., Soběslav – směna pozemků 

b) OOSM/31/2023 – KB, a. s., Praha – dodatek č. 6 ke smlouvě o nájmu nebytových 

prostor 

c) OOSM/32/2023 – Petrů N., Soběslav – dodatek č. 2 ke smlouvě o nájmu 

d) OOSM/36/2023 – HZS JčK, ČB – darování části pozemku p. č. 1122 a 1124/14 v k. ú. 

Soběslav 

e) OOSM/37/2023 – Povodí Vltavy, s. p., Praha – dodatek č. 1 ke smlouvě o výpůjčce 

5. Různé 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého – 17. jednání RM ze dne 30. května 

2023 žádné připomínky. 

Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady Mgr. Petr Valeš a Mgr. Petr 

Lintner.  

Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

1.  Změna č. 3 rozpočtu města na rok 2023 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/28/2023 

Předložen návrh na změnu rozpočtu města Soběslavi na rok 2023 – Rozpočtové opatření  

č. ZM 3/2023 zpracovaný pracovnicí FO MěÚ Mgr. Lucií Krejčí. Návrh bude projednán 

finančním výborem ZM a následně předložen na jednání ZM dne 27. 6. 2023. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 18/149/2023. 

2.  Cyklostezka na opuštěné železniční trati – informace 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Studie cyklostezky 

Předložen návrh studie cyklostezky v trase opuštěné železniční tratě zpracovaný  

Ing. R. Juřinou, Soběslav, a Graphic PRO, s. r. o., Tábor. Z hlediska možnosti podání žádosti 

o dotace a žádosti o převod pozemků do vlastnictví města je nutné mít pravomocné územní 

rozhodnutí. 

Zároveň předložena informace o stanovisku obce Klenovice, která má problém s převzetím 

zachovaného náspu a mostu přes komunikaci na Rybovu Lhotu (povinnost údržby, revizí  
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a případných oprav), a o problémech v obci Roudná, kde některé pozemky v trase bývalé 

železnice jsou ve vlastnictví Českých drah. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 18/150/2023. 

3.  Vyřazení služebního automobilu, pořízení nového vozidla 

Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Příloha: KT/20/2023 

Předložen návrh na vyřazení služebního vozidla Škoda Octavia z důvodu stáří vozidla a jeho 

následného prodeje prostřednictvím autobazaru. 

V rámci tohoto bodu předložen návrh na pořízení služebního vozidla – starší vozidlo Škoda 

Karoq. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 18/151/2023. 

4.  Pozemky, smlouvy 

České houby, a. s., Soběslav – smlouva o smlouvě budoucí o směně pozemků (p. č. 

3504/3, 3503/2, 3502/2, 3496/1 a části pozemků p. č. 3492, 3498/6, 3493, 3498/9 za části 

pozemků p. č. 3496/3 a 3494, vše v k. ú. Soběslav) 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/10/2023 

Předložen návrh směny výše uvedených pozemků. Rozdíl ve výměře pozemků cca 9.111 m
2
 

doplatí společnost České houby za cenu dle znaleckého posudku ve výši 350 Kč/m
2
. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 18/152/2023. 

KB, a. s., Praha – dodatek č. 6 ke smlouvě o nájmu nebytových prostor 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/31/2023 

Předložen návrh na uzavření výše uvedeného dodatku. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 18/153/2023. 

Petrů N., Soběslav – dodatek č. 2 ke smlouvě o nájmu 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/32/2023 

Předložen návrh na uzavření výše uvedeného dodatku. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 18/154/2023. 

HZS JčK, ČB – darování části pozemku p. č. 1122 a 1124/14 v k. ú. Soběslav 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/36/2023 

V návaznosti na usnesení ZM č. 4/025/2023 ze dne 19. 4. 2023 a v souvislosti s plánovanou 

výstavbou garáží a zázemí pro HZS, ZZS a SDH Soběslav předložen návrh darování části 

výše uvedených pozemků HZS JčK, Č. Budějovice. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 18/155/2023. 

Povodí Vltavy, s. p., Praha – dodatek č. 1 ke smlouvě o výpůjčce (provoz a údržba 

protipovodňových opatření) 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/37/2023 

Předložen návrh na uzavření výše uvedeného dodatku. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 



- 3 - 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 18/156/2023. 

5.  Různé 

Výběrové řízení na akci „Senior-dům Soběslav – stavební úpravy objektu garáží“ – 

hodnotící komise 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Předložen návrh složení hodnotící komise. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 18/157/2023. 

Výběrové řízení na akci „Pořízení nové serverové infrastruktury na MěÚ Soběslav“ – 

hodnotící komise 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Předložen návrh složení hodnotící komise. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 18/158/2023. 

Výběrové řízení na akci „UMT – TJ Spartak Soběslav“ – hodnotící komise 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Předložen návrh složení hodnotící komise. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 18/159/2023. 

Strabag, a. s., Praha – smlouva o dílo (oprava povrchů částí komunikací ul. Nerudova  

a Chvalovského nábřeží) 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Cenová nabídka 

Předložena výše uvedená cenová nabídka spolu s návrhem na uzavření smlouvy o dílo. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 18/160/2023. 

Hřiště hrou, s. r. o., Turnov – smlouva o dílo (dětské hřiště na plovárně) 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Cenová nabídka 

Předložena výše uvedená cenová nabídka spolu s návrhem na uzavření smlouvy o dílo. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 18/161/2023. 

JčK, ČB – smlouva o poskytnutí dotace (akce „Řemeslná Soběslav“) 

Předložil: Ing. Bohumír Ctibor – vedoucí KT MěÚ 

Příloha: KT/21/2023 

Předložen návrh na uzavření výše uvedené smlouvy na poskytnutí dotace. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 18/162/2023. 

Latop Energy, s. r. o., Chotoviny – smlouva o dílo (oprava kanalizace Na Ohradách) 

Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Příloha: KT/22/2023 

Předložen návrh na uzavření výše uvedené smlouvy o dílo. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 18/163/2023. 

Dotazy a připomínky členů RM 

Mgr. Petr Valeš 

 Informoval o jednání s pí Lončákovou a T. Hořickým uskutečněném 1. 6. 2023, kde 

došlo k předání připomínek k původnímu návrhu stavebních úprav restaurace Národ. 



- 4 - 

Mgr. Alena Krejčová 

 Informovala o jednání dozorčí rady SMS, s. r. o., dne 5. 6. 2023. Starosta města – 

závěry z jednání DR spolu s výsledkem hospodaření společnosti a rozpočtem na 

letošní rok budou projednány na příštím jednání RM za účasti jednatele společnosti V. 

Novotného.  

 

Jednání RM skončilo v 15:30 hodin.  

 


